
 

 
Enkel fråga till kultur- och fritidsnämndens ordförande 
Erbjudande av istider till föreningarna i Gävle kommun 
 
På kultur- och fritidsnämndens sammanträde den 22 oktober beslutade 
nämnden att bifalla en e-petition om att förlänga tillgången till ishallarna på 
våren. Detta med tillägget att föreningarna i Gävle kommun också skulle 
erbjudas istider. 
 
Då planering av träningar, cuper och hantering av kostnader för hyra är frågor 
som behöver lösas tidigt av föreningarna, för att få verksamheten att gå ihop, 
är det av vikt att sektor Livsmiljö nu också jobbar aktivt med frågan för att nå ut 
till föreningarna och ge möjligheterna till en förlängd säsong. Vilket också 
skapar förutsättningar för ett bättre föreningsliv överlag i Gävle kommun. 
 
 
 
Utifrån detta vill jag ställa följande fråga till kultur- och fritidsnämndens 
ordförande: 
 
 
Hur långt har arbetet kommit med att ge föreningar erbjudande om fler istider i 
enlighet med nämndens beslut? 
 
 
 
För Sverigedemokraterna 
 
Mattias Eriksson Falk 


